
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/03/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
                     Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη οδικής σύνδεσης Αγρινίου - Καρπενησίου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων του Αγρινίου, έντονες είναι οι αντιδράσεις στην
Αιτωλοακαρνανία μετά τη γνωστοποίηση της πρόθεσης από το αρμόδιο Υπουργείο,
ότι καμία εξέλιξη δε θα υπάρξει για το δρόμο Αγρίνιο-Καρπενήσι για τα επόμενα
χρόνια. Όπως μας μετέφεραν υπάρχουν εδώ και χρόνια κατατεθειμένες σχετικές
προμελέτες για κομμάτια της συγκεκριμένης οδικής σύνδεσης, υπάρχουν κομμάτια
του δρόμου που προχώρησαν, καθώς και νέες μελέτες- προτάσεις από το Τεχνικό
Επιμελητήριο ακόμα και για καινούρια χάραξη.  Θεωρούν οι ως άνω ότι η σύνδεση
της πόλης τους με την έδρα γειτονικού νομού, θα βοηθήσει όπως είναι προφανές,
την πολλαπλή ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής τους. Ζητούν οι κάτοικοι να μην
μπει «ταφόπλακα» στην οδική σύνδεση Αγρίνιου-Καρπενησίου, καθώς είναι
αμοιβαίο το συμφέρον των γειτονικών περιοχών Αιτωλοακαρνανίας και Ευρυτανίας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να προχωρήσει η οδική σύνδεση
Αγρινίου - Καρπενησίου προς όφελος της Αιτωλοακαρνανίας και Ευρυτανίας;
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